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Anmälan gjordes av: 

 

Beslut fattade enligt delegation 2013-09-10 – 2013-10-07. 

 

 

§ 133 
Övriga anmälningsärenden 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

Anmälan gjordes av: 

 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottsnämnden (meddelandelista) 

2013-09-10 – 2013-10-07. 

 

b) Tillgång till idrottsanläggningar.  

Rapport från SWECO. Rapporten behandlas i samband med den långsiktiga investe-

ringsplanen. 

 

c) Skrivelser från Enskede IK och Hammarby Friidrott IF om Enskede IP. 

 

d) Förteckning enligt personuppgiftslagen över personuppgiftsbehandlingar vid idrotts-

förvaltningen. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

1. Punkterna a, b och d läggs till handlingarna. 

 

2. Förvaltningen får i uppdrag att återkomma till nämnden med en redogörelse för de un-

gefärliga kostnaderna det skulle innebära att modernisera Enskede IP enligt förslaget. 

Nämnden anför därutöver följande: 

Engagemanget kring idrotten i Stockholm är fantastiskt. Runt om i staden växer dock frust-

rationen över att man inte har tillräckliga förutsättningar för att kunna ge Stockholms barn 

och unga de möjligheter som de förtjänar. Vi ser fler och fler exempel där idrottsföreningar, 

skolor och andra lokala krafter går samman för att gemensamt försöka verka för bättre för-

utsättningar för barn och unga i området. Vi menar att det är dags för Stockholms stad och 

idrottsnämnden att visa samma engagemang. 
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Idrottsnämnden bör skyndsamt återkomma med svar på skrivelsen till avsändarna. Svaret måste 

vara tydligt med både vad som är möjligt att göra och vad idrottsnämnden är villiga att priorite-

ra. Enskede IP är redan idag ett nav i Enskede och en utveckling av idrottsplatsen kan ge ännu 

fler i området möjlighet att röra på sig. Denna potential bör staden ta tillvara! 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas förslag till beslut.  
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Mehdi Oguzsoy (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

sitt förslag till beslut. 

 

 

§ 134 
Tillgängligheten i Skärholmens sim- och idrottshall 

Remiss från Skärholmens stadsdelsnämnd 
Bordlagt ärende 
Dnr: 418-659-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Som yttrande över remissen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. En fortsatt dialog ska ske i enlighet med funktionshinderrådets förslag. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-08-28. 

En skrivelse till Skärholmens stadsdelsnämnd gällande tillgängligheten i Skärholmens sim- och 

idrottshall har inkommit från Robert Lagergren m.fl. (S). Skrivelsen har remitterats till idrotts-

nämnden. 

 

I skrivelsen står det att det finns få duschar med sittplats och att de är felplacerade i förhållande 

till handtag och dusch. Golvet är halt och det är svårt att ta sig fram till dessa duschar och det 

finns inget att hålla sig i. En ledstång att hålla sig i från ingång till duschen skulle vara bra ur 

tillgänglighetspunkt. 

 

Möjligheterna att utöka med en ledstång i duschutrymmet ska ses över. Att dra en ledstång för-

bi alla befintliga duschar samt handfat är dock inget alternativ. Föreslagna alternativ enligt skri-

velsen är förenat med svårigheter och risker. Istället för att försiktigt gå över golvet måste man 

passera tre dörrar. 

 

Funktionshinderrådet har getts tillfälle att yttra sig i ärendet.  

 

  


